
Protokół Nr  8/2025 

z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

z dnia 20 lutego 2025 roku 

odbytego w Sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Dąbrowie Biskupiej 

Obecni na posiedzeniu: 

1. Gawrysiak Renata – członek komisji 

2. Kurzyna Samuel – członek komisji 

3. Świerkowski Marek – zastępca przewodniczącego komisji 

4. Wronecki Tomasz – przewodniczący komisji 

Spoza komisji w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Frontczak Renata  – Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Dąbrowa Biskupia 

2. Filipiak Marcin – Wójt Gminy Dąbrowa Biskupia 

3. Juchacz Przemysław – adwokat  

4. Marszewska Kinga - inspektor 

5. Kilimiak Urszula – inspektor 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum. 

2. Rozpatrzenie  petycji z dnia 4 lutego 2025 roku w sprawie pomników przyrody. 

3. Zakończenie posiedzenia. 

Ad 1. Stwierdzenie quorum i otwarcie posiedzenia komisji. 

Po stwierdzeniu quorum Przewodniczący  Komisji, radny Tomasz Wronecki o godz.10.00 

otworzył posiedzenie Komisji. Następnie powitała Wiceprzewodniczącą Rady Gminy Panią 

Renatę Frontczak, Wójta gminy Marcina Filipiaka, adwokata Przemysława Juchacza , 

członków komisji oraz pracowników Urzędu Gminy. 

Ad  2. Rozpatrzenie petycji z dnia 4 lutego 2025 r. w sprawie pomników przyrody. 

Radni otrzymali skan petycji na swoje tablety.  

Petycja stanowi załącznik do protokołu. 

Dyskusja: 

Poproszono Panią Kingę Marszewską. 

Pani Kinga Marszewska – przedstawiła radnym przedmiotową petycję , poinformowała, że 

Gmina jest odpowiedzialna za pomniki przyrody , a obowiązek uporządkowania  spoczywa na 

Radzie Gminy. 



Radna Renata Gawrysiak – zapytała czy mamy dziewięć pomników przyrody ? 

Pani Kinga Marszewska - odpowiedziała, że tak, mamy dziewięć pomników przyrody , w tym 

cztery jednoobiektowe oraz pięć wieloobiektowych. 

Radny Samuel Kurzyna – zapytał czy za aktualizacją  idą jakieś koszty ? 

Pani Kinga Marszewska – odpowiedziała, że w budżecie należy zarezerwować środki choćby 

na pokrycie kosztów opinii dendrologa, pracownik uważa, że zbędne jest robienie aktualizacji 

co pół roku, raz na kilka lat wystarczy. 

Radna Renata Gawrysiak – zadała pytanie kto może zrobić aktualizację czy musi to być osoba 

uprawniona czy pracownik urzędu ? 

Pani Kinga Marszewska – odpowiedziała, że ona może jechać tylko na oględziny w celu 

zlustrowania ale opinie wydaje dendrolog. 

Pan Przemysław Juchacz – przypomniał, że ten temat już kiedyś był poruszany przez 

Regionalną Dyrekcję Ochrony Środowiska ale było to wciąż odwlekane. 

Radny Tomasz Wronecki – uważa, że ciężko by było uznać tę petycję za bezzasadną, dlatego 

należy uporządkować i zamknąć ten temat. 

Przeprowadzono głosowanie za zasadnością tej petycji: 

- trzech radnych uznało petycję  za zasadną, jeden z radnych wstrzymał się od głosowania. 

Pan Przemysław Juchacz – podsumował, że należy uznać petycję za zasadną, wysłać 

odpowiedź wnioskodawcy z informacją, że na dzisiejszym posiedzeniu Komisja Skarg, 

Wniosków i Petycji zajęła się jej omówieniem  a na najbliższej sesji zostanie przedstawiona 

radnym i w części dotyczącej  uregulowania stanu faktycznego pomników przyrody poddana 

pod głosowanie w celu jej zasadności.  

Ad  3. Zakończenie. 

Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku Przewodniczący Komisji , radny Tomasz 

Wronecki  podziękował wszystkim za przybycie i zamknął  posiedzenie. 

Dąbrowa Biskupia, dnia 20 lutego 2025 r., godz. 11.30. 

Protokołowała:                                                                 Prowadzący posiedzenie 

Urszula Kilimiak                                                                 Tomasz Wronecki           


